
 

Protokoll Interimsstyremøte 9/18-20 

Oppegård IL klubbhus   25.04.2019  

 

Tilstede: 

Buskerud IK   

Leder Roar Bogerud     Leder Interimsstyret 

Styremedlem Pål Thomassen  

Styremedlem Anne Merete Groseth 

Østfold IK  

Leder Hilde Stokke    Nestleder Interimsstyret 

Nestleder Åge Wedøe 
Varamedlem Erik Unaas (deler av møtet)      

Organisasjonssjef Toril A. Johansen   

Akershus IK   

Leder Nordis Vik Olausson    Nestleder Interimsstyret 

1. Nestleder Vidar Bøe   

2. Nestleder Turid Williksen 

Styremedlem Torgrim Bilstad  

Organisasjonssjef Runar Sveen 

Tillitsvalgte 

Andre Hansen 

Ungdomsgruppene i AIK, Bik og ØIK (tilstede i oppstart og siste delen av møtet) 

Martin Gøranson    AIK 

Thomas Myhre    AIK 

Sigurd Roestad    BIK    

Emilie Karoline Karlsen    ØIK  

Prosjektleder  

Marit Skretteberg 

Påtroppende prosjektleder/organisasjonssjef  

Kathinka Mohn 

 

 

Saksoversikt: 

Sak60/18-20 Protokoll fra Interimsstyremøte 8/18-20 

Sak 61/18-20 Info saker 

Sak 62/18-20 Gjøremålsplan 

Sak 63/18-20 Formelle prosesser frem mot tinget 

Sak 64/18-20 Viken strategi 

Sak 65/18-20 Eventuelt 

 

 

  

 

 



Sak 60/18-20 

Protokoll fra Interimsstyremøte 8/18-20 

 

 

 

 

 

 

 

Sak 61/18-20 

Info saker 

 

• Frivillighetskonferansen 9. mai 

Frivillighetskonferansen 2019 med tema: 

PUSLESPILLET VIKEN   

Brikkene legges nå – hjelp oss å forme framtida 

Det blir fullt på konferansen som kan ta inntil 100 deltagere. Våre tre ledere 

skal holde innlegg under temaet Det regionale nivået - nyttig brikke i 

organisasjonspuslespillet. Se hele programmet som vedlegg. 

 

Digitaliseringsprosjektet 

https://www.idrettsforbundet.no/digitalisering 

Prosjektet går i riktig retning. Webinar holdes med jevne mellomrom og datasiden fungerer 

bra. 

 

• Moderniseringsprosjektet 

https://www.idrettsforbundet.no/modernisering 

Nordis Vik Olausson orienterte om status moderniseringsprosjektet hvor mye jobb er gjort 

både i styringsgruppe, arbeidsgruppe og høringer. Viser forøvrig til nettsiden om 

moderniseringsprosjektet og forslag 13.7 på idrettstinget – Retningsmål og virkemiddel for 

utvikling av norsk idrett i kommende periode. 

 

 

  

Sak 56/18-20 

 

 

Drøftings/vedtakssaker 

 

Sak62/18-20 

Gjøremålsplan 

Gjøremålsplanen ble gjennomgått og oppdatert, se vedlegg. 

 

Møteplan  

Kommende interimsstyremøter: 06.06,14.08 og 09.09. Mulig arbeidsmøte 18.10.19. 

 

Økonomi 

Fremtidig økonomi diskuteres på de respektive kretsenes styremøter 29.04, 06.05, 07.05. 

Vedtak: Etter en rettelse i sak 55/18-20 punkt 6, Brev fra tillitsvalgte, tillitsvalgte orienterer om 

bakgrunnen for brevet, ble protokollen fra møte 8/18-20 godkjent. 

Vedtak: Info.saker tas til etterretning 

https://www.idrettsforbundet.no/digitalisering
https://www.idrettsforbundet.no/modernisering


 

Lov 

Se vedlagte forslag til lov (se også tillegg her i referatet). Administrasjon jobber videre med 
innspillene som kom frem under møtet, spesielt med hensyn til representasjon og størrelse på 
fremtidig valgkomite. 

  

 

 

 

 

 

Sak63/18-20  

Idrettstinget 

Veien fram til og under tinget 

 

Møteplasser: 

•  Møter med organisasjonene 

(ØIK 25.4 og BIK 7.05) 

ØIK kunne referere fra formiddagens møte med idrettsråd og hva de fremhevet i forhold til 

kommende Idrettsting etter å ha satt seg godt inn i sakene. ØIKs delegater tar med seg 

innspillene videre. Noen av enkeltsakene som ble løftet frem i møtet: 

- Kjønns og aldersfordeling  

- Kontrollutvalg 

- Barneidrettsbestemmelsene –  

- Modernisering - IR for lite synlig her i forhold til forventningene  

 

• Kretsledermøte 3. og 4. mai (org sjef møte 2. og 3. mai) 

God representasjon. 

 

• Fellesmøter for representanter og observatører? 

Roar Bogerud, Nordis Vik Olausson og Hilde Stokke koordinerer etter kretsledermøtet og de 

tre styremøtene. 

 

• Samkjøring under tinget 

AIK, BIK og ØIK møter som selvstendige kretser og stemmer deretter, men kommuniserer 

selvfølgelig rundt sakene som er viktige for den fremtidige organiseringen. 

 

 

 

 
 

 

 

 

 

 

 

Vedtak: Oppgaver i gjøremålsplanen fordelt og ansvarliggjort. 

Vedtak: AIK, BIK og ØIK møter på tinget som selvstendige kretser, men tar med innspill som har 

kommet eller kommer frem. 



Sak 64/18-20  

Viken strategi 
  

 Hvem gjør hva. Tidsplan-Oppgaveplan 
 
 
 

 

Sak 65/18-20  

 

 

Eventuelt 

Tillitsvalgtes deltagelse i interimstyremøtene 

Etter en del frem og tilbake, deltagelse, ikke deltagelse, en representant eller alle tre 

representantene, ble det etter ønske fremsatt av Andre Hansen gjort følgende vedtak: 

 

 

 

Ungdomsutvalg 

Representantene fra ungdomsutvalgene tilbrakte siste delen av møtet sammen med interimsstyret. 

De presenterte seg og kom med betraktninger for fremtiden og hva som er viktig for dem. 

-Vil være med å utforme nytt mandat for det fremtidige ungdomsutvalget i Viken 

-Fortsette godt samarbeide med administrasjonen 

Store avstander blir en utfordring, ser nødvendigheten av: 

-Bruke digitale virkemidler 

-Være ett utvalg, men representere «sitt» område. Selvfølgelig også noen fellesprosjekter. 

-Vil følge skoleruta når utvalg settes sammen 

-Noen fellesmøter også i 2019 – f.eks. klubbesøk hos hverandre 

-15 – 26 år er alderen for ungdomsutvalg, bør kunne justeres ved engasjement 

Status for de tre ungdomsutvalgene viser at ØIK sitt utvalg har kommet lengst i sitt arbeide, særlig 

med at de har opprettet ungdomsutvalg i hele 11 klubber. De andre kommer etter på flere områder 

og de lærer av hverandre. 

 

 

Referent 

Marit Skretteberg 

 

 

 

 

 

 

Tillegg: 

Betraktninger fra Runar Sveen i forhold til ny lovnorm 

Følgende momenter bør vurderes ved beregning av representanter til idrettskretstinget:  

Se medfølgende forslag til lovnorm 

Vedtak: Kathinka får i oppdrag å sette i gang arbeidet straks etter idrettstinget 

 

Vedtak: Alle de tre tillitsvalgte møter på gjenstående interimsstyremøter frem mot tinget 



1. Aktivitetstall, medlemstall eller antall idrettslag.  

• NIF har antydet at medlemstallene er mer pålitelige enn aktivitetstallene. NIF 

anbefaler derfor for eksempel at idrettsrådene benytter medlemstall når de skal 

tildele lokale aktivitetsmidler.  

• For særidrettene kan det være mest naturlig å ta utgangspunkt i de som har 

rapportert at de driver med den aktuelle idretten.  

• Man kan da vurdere om det også er fornuftig å benytte aktivitetstall ved beregning 

av representanter fra idrettsråd.  

• Å benytte antall idrettslag i et idrettsråd for å fordele antall representanter til 

kretstinget er heller ikke uvanlig, men da tar man ikke hensyn til idrettslagenes 

størrelse.  

 

2. Antall representanter fra særidrettene og antall fra idrettsrådene 

• En del idrettskretser ser til idrettstinget, og opererer derfor med 75 representanter 

fra idrettsråd og 75 representanter fra særidrettene. For å kunne gi 

tilleggsrepresentanter for store idrettsråd og store særidretter kan man vurdere om 

det er fornuftig å operere med flere enn 75 representanter i fra hver (foreslått 100 

fra hver).  

3. Skal idretter uten regionalt ledd (SF) ha samme representasjon som de som har 

særkretser/regioner?  

Noen idrettskretser tildeler kun representanter til særidretter som har et regionalt ledd, men 

åpner opp for at særforbund med idrettslag i den aktuelle idrettskretsen kan søke om å få 

representanter på kretstinget.  

4. Skal bedriftsidretten behandles spesielt, siden de ikke rapporterer aktivitetstall i samme 

grad som andre?  

 

 

 


